

Styrelsemötesprotokoll S08 2017-04-04

Närvaro:

Axel Isberg	Ordförande
Paula Roth	Sekreterare
Lasse Heeman	Källarmästare
Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
Martin Bergman	Cafémästare
Elin Hanstorp	Överphös
Axel Wihlborg	Skattmästare
Oskar Ström	Sexmästare
Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig
David Larsson	Revisor
Lars Gustafson	Revisor
Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
Caroline Svensson	Kårkontakt TLTH
Otto Sörnäs	
Johannes Törnblom	
Christian Saeland	
Hanna Höjbert	
Fred Nordell	
Mattias Eklund	

§1 OFMÖ

Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:05.

§2 Tid och sätt

Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar

Styrelsen beslöt att adjungera Otto Sörnäs, Johannes Törnblom, Christian Saeland, Hanna Höjbert, Fred Nordell och Mattias Eklund.

§4 Föredragningslista

Föredragningslistan godkändes med tilläggen;

- §11 Alten
- §12 Inspektrix
- §13 näringslivsmarknadsföring

§5 Föregående mötesprotokoll

Inga tidigare protokoll har inkommit.

§6 Val av justerare

Mötet valde Lasse Heeman till justerare.

§7 Information från kåren

Caroline tackar för jubilee-banketten som var trevlig och hade god mat. Därefter upplyser hon om att både nya heltidare och styrelseposter är valda.

Flera av de poster som skulle tillsättas är vakanta, det rör sig bland annat om utbildningsutskottet och styrelsen. Information om vilka som blev tillsatta, vilka poster som är vakanta samt hur en söker dessa går att finna på facebook och hemsidan. Kåren behöver hjälp att fylla vakanserna. Kåren har sitt temasläpp inför nollningen imorgon (den 5:e April) under lunchen samt pub imorgon kväll.

§8 Information PLCD

Studierådsordförande Oscar informerar mötet om att de hade möte igår. Under mötet så godkändes alla utbildningsplanerna och det diskuterades hur mycket pengar alla kurser ska få. Nu finns det information om vilka kurser som ersätter vilka. De pratade även om att införa sk. "3+2" istället för en rakt av 5-årig utbildning vilket vi har i nuläget. "3+2" syftar på att läsa 3 år, göra ett kandidatarbete och sen läsa en tvåårig master. Denna förändring skulle gälla för hela LTH och studenterna har uttryckt sig positivt till förändringen.

David upplyser mötet om att detta kan innebära att en måste göra två kandidatarbeten. Elin tar upp att vissa vill ha kvar det så som det är idag och att detta måste gå ut officiellt. Hela LTH borde tillfrågas om vad de tycker i frågan. Caroline ska prata med de som har hand om detta och höra om kåren kan skapa en enkät för det.

Mötet tycker det kan vara en bra idé att informera sektionen om förslaget med "3+2" genom att sätta upp något på anslagstavlan.

§9 Information från kollegierna

Martin berättar att deras kollegie hade sitt första möte förra veckan. V-sektionen och M-sektionen ska ha egna cafétackfester medan de andra sektionerna kommer ha en gemensam tackfest. Den kommer förmodligen vara på lopftet.

§10 Marknadsföra Vårterminsmötet

Rasmus berättar att enligt beslut från sektionens möte ska det finns krimskrams på varje ordinarie sektionens möte. Vi behöver hitta och köpa in krimskrams tills nästa möte, det finns budget för detta. På VTM brukar det komma mellan 40 och 50 deltagare. Styrelsen överväger att köpa muggar som VTM-krimskrams, men beslut om detta lär tas över mejl då styrelsen har otillräckligt med information för att ta ett beslut.

Det lyfts att krimskramset ska vara ett incitament för att gå på mötet, därför vore det bra med ett tygmärke som krimskrams, gärna något tredelat så att medlemmarna vill gå på alla möten. Lars anmärker att märkena förmodligen inte kommer passa ihop och definitivt inte vara klara i tid till VTM. Märkena borde börja vid HTM1 så att även nya på sektionen ges en möjlighet att samla alla.

Styrelsen ombeds att ge förslag på swag till VTM i facebookgruppen där röstning kommer ske. Styrelsen uppmanas att använda rätt logga, dvs inte datatekniks programlogga.

Rasmus tycker att marknadsföringen av poster behöver bli bättre, vi borde likt kåren skapa affischer då detta tycks fungera bra. Ett förslag som lyfts är att intervjua de avgående och därefter lägga upp det på facebook. Det kan dock bli svårt att intervjua alla poster, exempelvis är det svårt att hitta en tidigare karnevalansvarig. Facebooks boostfunktion kan vara värd att testa, den kostar väldigt lite. Det går även att stå i foajen en vecka innan för att informera om posterna.

Information om VTM behöver gå ut snarast möjligt och E:A behöver bokas. Mötet överväger att göra en affisch för att informera sektionen om VTM samt att använda skärmarna i samma syfte.

Alla uppmanas att under sektionsmöten inte läsa motioner innantill vid presentation, folk lyssnar inte och saker tar mycket längre tid.

§11 Alten

Wihlborg har fått tag på Alten. Wihlborg berättar att de vill inte som vi vill. De tycker att mässan var bra men att klagar över att allt tidigare extrajobb har kostat dem massa pengar. De är villiga att betala fakturan för i år men kräver i så fall att de ska gå gratis på nästa års teknikfokus. Kontaktpersonen från Alten ska ta ärendet internt med sina chefer och Wihlborg ska dra det till kåren. Wihlborg föreslår att vi ställer ut en faktura på hela beloppet och sedan går skilda vägar med företaget. Just nu står vi i ett dödläge och det är oklart vad som händer.

§12 Inspektrix

Wihlborg berättar att Inspektrix höll ett tal under jublet som hon inte fick hålla och att detta gjorde sångförmännen upprörda och frustrerade. Detta är principiellt fel då det förstör hela tidsplanen för sittningen. En sångförman upplever att hon inte blev väl bemött och kommer maila inspektrix om detta.

Lasse tycker inte att styrelsen ska behöva blanda sig i. Han anmärker att det är bäst att hålla det så lugnt som möjligt så det inte blir som sist.

Mötet diskuterar situationen och tror inte detta är den sista gången något liknande kommer ske. Det lyfts att det är viktigt att stötta vår sektionsmedlem i detta. Elin erbjuder sig att ta ett möte med inspektorsparet för att prata om regler samt att prata med sångförmännen.

Otto säger att när de är på event så är de gäster likt alla andra. Han berättar att hon under gasque kom fram och var otrevlig i baren. Varför accepterar vi detta beteende från dem när vi inte hade accepterat det från någon annan.

Mötet bestämmer att Ström, Elin och Isberg ska ha ett möte med sångförmännen och inspektorsparet.

§13 Näringslivsmarknadsföring

Rasmus berättar att de marknadsförings-alternativ som näringsliv kan erbjuda är bristande. Han hade velat skaffa en anslagstavla bara för näringsliv. Han hoppas kunna få företag att gå från generell information till mer riktiga jobbannonser.

Elin anser att vi redan i nuläget har en krånglig mängd anslagstavlor och tror inte en dedikerad anslagstavla hjälper.

Mötet diskuterar frågan och är positiva till att sätta upp en ny allmän anslagstavla i iDét. Mötet är överens om att tavlan bör vara helvit. Lasse lyfter att det kan vara ganska fullt med en full anslagstavla mitt i iDét. Näringsliv vill fortfarande ha en plats för jobbannonser i iDét.

Isberg tycker att anslagstavlan ska vara till för viktig information och bara för styrelsen.

Då ostädade anslagstavlor urvattnar värdet i marknadsföring uppmanas alla hålla ett öga på anslagstavlor. Detta så vi kan fakturera de som sätter upp olovligt samt göra det mer värt att betala för marknadsföring.

§13 Ekonomisk status

Wihlborg visar en flowchart och berättar att pengarna går neråt och att vi väntar på pengar från teknikfokus.

Budgeten kommer upp ordentligt på hemsidan när Wihlborg fått protokollet från HTM2.

§14 Beslutsuppföljning

Nästan alla har nu kommenterat styrdokumentet. Detta måste vara fixat innan VTM, så vi slipper massa backlogg.

§15 Utskottsrapporter

Ordförande: Jubileum har varit kul. Jag har mest stressat över att skriva ett tal, förhoppningsvis går det okej! Tagit ikapp alla papper som fanns i mitt fack dessutom.

Café: Har hållit caféet stängt under veckan då kylarna varit fyllda med alkoholhaltiga drycker för jublet och det var jobbigt att lasta in och ut varje dag (samt att två event anordnades under lunchtid). Har kommit ikapp med mina utläggsräkningar men ska göra internfaktureringar förhoppningsvis någon gång nästa vecka.

SRD: Vi har inte haft något studierådsmöte under veckan men i bakgrunden har ceq-möten pågått. Ettorna verkar ha uppskattat endim med Magnus, Vi pratade mycket om pgk och den kommer nog se förändring inför nästa år. Realtiden behöver förbättras i många avseenden men kursansvarig missade tyvärr ceq-mötet så honom behöver jag jaga ner. Vi har även fått in en del klagomål på dator teknik som gick i LP3 och diskreta strukturer verkar inte fungera helt bra även detta år. Vi arrangerar även SI-möten i linalg för att förhoppningsvis få programledningen att tycka om idén samt så fortsätter studiekvällarna som tidigare läsperioden varav den första är på torsdag.

Program

Inget nytt gjort. Snart planera tack för utskott samt skriva förklaring om posten till efterträdaren

\$NLV\$

Gått på startup-fair med utskottet, vi har bestämt att anordna en egen endagsmessa för startups den 17 maj.

Hanterat 2 st företag som vill annonsera på sektionen

Chalmers näringsliv har varit på besök och vi har utbytt ideer med varandra.
Börjat prata med kårens nya näringslivsansvarige om hur nästa läsår borde se ut.
Planerat inför VTM med en proposition för ett nytt utskott i NLV och budgetändringar.

Propaganda:

Inget nytt, försökt kontrollera anslagstavlor.

Staben

Hade en hängkväll o snacka allmänt om temat inför nollningen. Va mysigt och kul. Varit med på lite olika saker i jublet, varit kul! Staben spexade på flickor på teknis för o locka tjejer.
Massmailat till företag om medverkan i nollning. Vi har planerat inför sjungboksinsångningen, sålt biljetter och haft ett lunchmöte med alla huvudphaddrar.
Planerat inför temasläppet med E.

SexM

Haft två väldigt lyckade sittningar i juble veckan med en Lunchsittning och en Banquette som jag är mycket nöjd med och som visar på stor potential till en mycket lyckad och smidig nollning.

Har börjat sitta ner med ekonomin för jublet och har behandlat alla kvitton men väntar fortfarande på fakturor från axfood.

Börjat planera inför Temasläpp med E den 22 april samt börjat kolla på sittningar och Pubar under nollningen.

SkattM:

Jobbig vecka, blivit av med en del papper, måste fortsätta arbeta med det.

Även pratat med Alten, som gick mindre bra. Mer info på mötet.0

§16 Val av funktionärer

Sexmästeriet

Funktionär inom Sexmästeriet: David Jungermann, dic15dju

Funktionär inom Sexmästeriet: Simon Hyttfors, dat15shy

Mötet valde samtliga funktionärer.

§17 Entledigande av funktionärer

Inga funktionärer att entlediga.

§18 Meddelanden

Isberg har ett meddelande från Jan-Erik och Anu, de tyckte att sittningen var väldigt trevlig och var jättenöjda med hela eventet och maten.

Mattias meddelar att det var jubel förra veckan. Han uppmanar alla som använder köket att städa golvet ordentligt, speciellt under skåpen. Han berättar också att det är geekend under nästa vecka men att ingen ännu har mejlat PH om det.

Elin berättar att på fredag är det sjungboksinsjuningning och att styrelsen också är välkomna.

Lasse har sett många sångböcker med 35 på, vi glömde sälja dessa.

Fred meddelar att det är startup-fair den 17:e maj.

Desiree berättar att Corneliusbalen är till helgen och att det nu går att köpa biljetter till eftersläppet. Dessa är billigare att köpa i förväg.

§19 Övrigt

Lars berättar att revisorerna kommer kalla till ett extra sektionmöte. De vet inte när de vill ha det. De säger till när de vet. Mötet ska bara klubba bokslut, vi kan dock inte hindra folk från att motionera till mötet. David fyller i med att de vill ha hjälp med att headhunta folk så att mötet blir beslutsfattande.

§20 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:00.

Renskrivning

Mötessekreterare

Paula Roth

Sekreterare, tillika Propagandamästare

Paula Roth

Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Justeras

Axel Isberg

Ordförande

Lasse Heeman

Källarmästare